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Vážení spoluob čané. 
       Letošní rok je významným rokem pro obec a tím i pro nás občany, kteří zde žijeme. Budeme volit        
do zastupitelstva obcí. Přesto naplánované úkoly ke konci volebního období jsou nemalé. Musíme dokončit 
výstavbu kanalizace v Moravěvsi i s terénními úpravami, opravit kapličku v Moravěvsi, která je kulturní 
památkou. Zahájit stavbu kanalizace v Saběnicích a dokončit  kanalizaci v Havrani. Průběžně probíhají také  
další drobnější akce. O všem Vás bude informovat starostka obce v dnešních novinách. 
       Chci upozornit opět na hromadící se odpad na černých skládkách kolem našich obcí. Bez pomoci nás 
všech není v silách obecního úřadu tento nešvar zlikvidovat. Mnohé obce toto řeší instalováním kamerového 
systému, který je ale finančně velmi náročný a přitom stačí, když nebudeme k této věci lhostejní. My zde 
žijeme, a chceme žít v čistém prostředí. Je potěšující, že mnozí již komunální odpad třídí, za což jsme 
vděčni. Ze strany obecního úřadu je nutné zlepšit organizaci při vyvážení plných kontejnerů. Pokud            
je kontejner plný, nahlaste tento stav na obecní úřad.    

 
         
          Paní starostko, i letos obec využila možnosti zaměstnat občany naší     
obce přes pracovní úřad. O kolik pracovníků se jedná? Na které práce 
budou využíváni? Využila obec i jiné možnosti zvýšení zaměstnanosti? 
          Žádost na ÚP v Mostě k vytvoření pracovních míst pro tento rok jsem podala již           

v prosinci roku 2005, proto mohli zaměstnanci nastoupit již v únoru 2006. V letošním roce máme vytvořeno      
8 pracovních míst na VPP na dobu 10 měsíců tj. únor – listopad 2006.  
        Stejně tak jako v minulém roce se budou tito pracovníci starat především o zeleň a pořádek v našich 
obcích.   
        Ve spolupráci s mikroregionem Most-Jih se nám podařilo vytvořit 2 pracovní místa (uklizečka, 
zedník), když mikroregion podal projekt do Evropských sociálních fondů v ČR a žádost byla úspěšná. 
V rámci mikroregionu bylo vytvořeno 8 pracovních míst (Bečov 1, Havraň 2, Strupčice 4, mikroregion 1) 
v délce trvání 24 měsíců. Projekt bude ukončen v létě roku 2007. 

 
          Každý rok obec zajišťuje jarní úklid. Jakým způsobem proběhne letos? 
Budou požádány společenské organizace o pomoc, nebo vše zvládne obec           
se svými zaměstnanci? 
            V rámci jarního úklidu rozmístíme v obcích kontejnery pro velkoobjemový odpad.  
Rozmístění kontejnerů: 

    3.4. 2006  -   5.4.2006     u jatek                            3.4.2006   -   5.4. 2006        Moravěves – náves 
    5.4. 2006  -   7.4.2006     naproti domu p.Palynské        5.4. 2006  -   7.4.2006         Saběnice – náves 
    7.4. 2006  -   9.4.2006     požární zbrojnice Havraň       7.4.2006   -   9.4.2006         u Horňáků       
  10.4. 2006  - 13.4.2006     u školy                                     10.4.2006   - 13.4.2006         rybník u fary 
        Znovu upozorňuji, že do těchto kontejnerů nepatří nebezpečný odpad (pneumatiky, lednice, mrazáky, 
akubaterie, oleje, barvy a zářivky). Nebezpečný odpad je třeba dopravit na dvůr č.p.6 (starý úřad) .  
 
 
 
 

 
 



 
 
 
 
 

 
 

       
        
 
 V případě, že občané nemají možnost tento odpad dopravit na dvůr vlastními silami, sděluji,                 že 
v pondělí 10.4.2006 bude od 8.00 hod. do 15.00 hod. probíhat svoz. Je třeba tento odpad připravit    
před dům! 
        Co se týče úklidu zeleně, veřejná prostranství zvládneme uklidit se svými zaměstnanci, proto letos 
nebudeme oslovovat společenské organizace. Chtěla bych touto cestou požádat občany o pomoc při jarním 
úklidu, a to především před jejich domy. Vím, že pro většinu našich občanů je to samozřejmostí, ale jsou 
mezi námi i tací, kteří by si nejraději nechali uklidit i na vlastním dvorku či před svým plotem, protože       
se domnívají, že co je před plotem se jich netýká.        
        V současné době vysekáváme křoví podél cesty na koupaliště,  čistíme sad a prostor v dětském koutku 
a bude následovat úklid hřbitova. Jakmile to počasí dovolí, začneme s vyhrabáváním starého listí a trávy.  
 
       Bude obec reagovat na problematiku nelegálního dovozu odpadu z Německa? Jakým 
způsobem se bránit proti černým skládkám kolem našich obcí? 
        Samozřejmě, že obec bude reagovat, ale potřebujeme pomoc od občanů. Chtěla bych občany 
upozornit, že Celní ředitelství Ústí nad Labem zavedlo speciální telefonní linku s nepřetržitou dobou 
výkonu služby (číslo – 475 211 969), na kterou lze sdělovat podezření z nelegální přepravy ze zahraničí. 
Tyto lze také zasílat v době od 7.00 hod. do 15,30 hod. na Celní úřad Most (číslo – 476 708 900).                         
        Co se týče černých skládek kolem našich obcí, je to velmi závažný problém, který trápí všechny obce. 
Na zasedání zastupitelstva obce, které proběhlo dne 15.3.2006 jsme se tímto problémem zabývali. 
Připravujeme zavedení kamerového systému do některých lokalit a dále budeme problém řešit ve spolupráci 
s odborem životního prostředí Magistrátu města Most. 
 
      Které investiční akce se plánují v letošním roce a co je nutné dodělat z předchozího 
období? 
1)   Je třeba dokončit  výstavbu splaškové kanalizace v obci Moravěves, která byla zahájena v roce  2005.  
      V současné době je ukončena výstavba veřejných částí, připravuje se osazení a zprovoznění ČOV.       

Na výstavbu domovních přípojek k jednotlivým objektům bylo vydáno stavební povolení a s realizací 
výstavby jednotlivých přípojek se začne v co nejkratší době. 

 
2) V letošním roce bude probíhat výstavba splaškové kanalizace v obci Saběnice. V současné době              

je vydáno územní rozhodnutí a je zahájeno řízení na vydání stavebního povolení. Výstavba bude 
dokončena do konce t. r.  

 
3)  Další akcí v tomto roce je realizace projektu „Vybudování oddechového prostoru v Moravěvsi“.Tento 

projekt je spolufinancován z prostředků EU. V rámci projektu bude provedena oprava zchátralé kaple     
a v prostorách parku bude vytvořen oddechový prostor, kde bude vystavěn přístupový chodník ke kapli, 
opraven mostek, provedeny úpravy u pomníku, osazeny lavičky a upravena současná zeleň, popřípadě 
vysazena nová. 

 
     Kromě těchto velkých akcí se pracuje na výstavbě 2 bytových jednotek v č.p. 76 (bývalé zdravotní 
středisko). Dále  se budou provádět opravy v bytovém fondu  - opravy koupelen, topení, atd. 

 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
         Dalo by se zde vyjmenovat ještě mnoho akcí, které bychom rádi realizovali, ale je třeba si uvědomit,     
že letos na podzim proběhnou komunální volby a bude zvoleno nové zastupitelstvo, které si zvolí ze svého 
středu starostu. Z tohoto důvodu bychom nechtěli začít s realizací ještě více akcí, protože to, co jsme započali, 
chceme dokončit do komunálních voleb.  
 
Současný stav Kapličky v Moravěvsi: 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Barokní kaple v Moravěvsi bude opravena společně se zástupci mikroregionu Most – Jih a německou 
partnerskou obcí Pobershau, a to z peněz přeshraničního programu Interreg, kde jsme získali 1,672 milionu Kč. 
Dodavatel stavby byl vybrán ve výběrovém řízení. 
22.3.2006 došlo k úvodnímu setkání všech zúčastněných stran, kde se projednával způsob dalších prací             
a možnosti příhraniční spolupráce. 
 

 
                                                          
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 



 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
      Kolem ptačí chřipky se již řeklo a napsalo mnohé. Je nutné na něco ještě upozornit?   
 
        V pátek 24.3.2006 jsem dostala z Okresní agrární komory Most  tuto informaci: 
Ministerstvo zemědělství zřídilo bezplatnou telefonní linku, určenou pro poskytování informací o ptačí 
chřipce. Na telefonním čísle 800 100 145 jsou poskytovány informace v pracovní dny od 8.00 hod.             
do 17.00 hod..  Mimo tuto dobu je k dispozici hlasový záznamník, kde po vytočení uvedeného čísla nejprve 
vyslechnete několik základních informací, poté můžete zanechat vzkaz nebo se spojit s pracovníky 
informační kanceláře Ministerstva zemědělství, kteří zodpoví konkrétní dotaz. 
        

 
 

                              
 
                                              vyhlašuje 

  výběrové řízení na obsazení místa knihovnice v Havrani. 
 

        V knihovně se bude vést evidence v počítači, k dispozici zde bude INTERNET, proto je třeba, aby  
   knihovnice uměla pracovat s počítačem. 
   Zájemci se mohou přihlásit v termínu do 10.4.2006 na obecním úřadě. 
 

 
                                             
                                         -  K 31.12.2005 ukončila svou činnost v knihovně Havraň paní Věra Tomášková. 
Chtěla bych jí touto cestou poděkovat za její dlouholetou práci. Do dalších let jí přeji hodně zdraví a životní 
pohody. 

 
         Smetanová Zděnka 
            starostka obce 

 

 
 

                          
                          

          Upozorňujeme přihlášené zájemce o návštěvu divadla v Praze dne 
22.4.2006, že na obecním úřadě  jsou k dispozici vstupenky, které          
je nutno uhradit v termínu do 7.4.2006. 

 
 
 
 
 

 
 
 

 



 
 

                                 
 

 V uplynulém období nám do obce přibyli tito občánci :  
 

  Lukáš Adámek, nar. 4.1.2006, rodiče Iveta Bystrá a Květoslav Adámek 
  Julie Gillová, nar. 5.1.2006, rodiče Lenka Berkyová a E.Gill 
  Kristián Rajter, nar. 18.1.2006, rodiče Eva Janetková a Martin Rajter 
 
                            Rodičům blahopřejeme a občánky vítáme do života.                             

                                                                                                                                                                        

V prvním pololetí roku 2006 se životního jubilea dožívají tito občané :  
  

55 let Prokopová Libuše  70 let Hlaváč Juraj 
          Schützová Anna   Berkyová Marie 
60 let Sýkora Jiří    Hlobeň Zdeněk 
           Zemanová Jiřinka  75 let Janovská Bronislava 
           Pancová Marie  81 let Kocánková Františka 
           Schütz Jaroslav   Zvěřinová Emilie 
           Mayer Pavel    Kleinová Selma 
          Brožek František  83 let Jílková Ludmila 
65 let Paul Wolfgang   Rödlová Berta 
          Pešková Annamarie  86 let Korunková Marie 
           Chmelíková Dagmar 89 let Vlček Josef 
           Kadounová Kristina  90 let Schützová Anna 
 
Jubilantům blahopřejeme a přejeme hodně zdraví do dalších let. 

 

   V uplynulém období nás navždy opustili tito občané : 
 

Limberková Marie 
Havlín Karel 
Žilková Alena 
                     Čest jejich památce. 

 

 

 
 

                                         -  Vzhledem k tomu, že obec provozuje vlastní internetovou stránku, kterou lze  
                                             vyhledat na www.obecni-urad.net,  nebudou v novinách otištěna usnesení 
ze zasedání zastupitelstva obce. 

 
 
 

 
 


